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OR.0022.173.2021 

 

 

Protokół Nr 173/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 22 grudnia 2021 r. 

 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki – Starosta Rypiński 

Piotr Czarnecki - Wicestarosta Rypiński 

Monika Kalinowska – Członek Zarządu 

Piotr Makowski – Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski - Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska- Skarbnik Powiatu 

Aleksandra Błaszczak - Sekretarz Powiatu 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie: 

a) przyjęcie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu, 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał, 

3. Wnioski i prośby mieszkańców, 

4. Omówienie spraw bieżących, 

5. Zakończenie. 

 

Ad. 1 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 12.00 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta 

Rypiński Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. Protokół z poprzedniego 

posiedzenia Zarządu nr 172/2021 przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 2 

        Uchwała Nr 518/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie: wyboru najkorzystniejszej 

oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na organizację i przeprowadzenie 

kursów dla uczniów i nauczycieli w ramach realizacji projektu „Nowe umiejętności uczniów 

drogą do sukcesu”, w częściach 3, 4 i 6 zamówienia. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

        Uchwała Nr 519/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie wyboru długości okresu 

średniej arytmetycznej stosowanego do wyliczenia relacji określonej w art. 243 ust. 1 ustawy z 

dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. 
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Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

        Uchwała Nr 520/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie: wyboru najkorzystniejszej 

oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę artykułów 

żywnościowych do stołówek jednostek organizacyjnych Powiatu Rypińskiego, w częściach 1, 

2 i 5 zamówienia. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Uchwała Nr 521/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie: wyboru 

najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę 

artykułów żywnościowych do stołówek jednostek organizacyjnych Powiatu Rypińskiego, w 

częściach 4, 6, 7, 8 i 10 zamówienia. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Uchwała Nr 522/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie: zatwierdzenia trybu, 

projektu ogłoszenia o zamówieniu i specyfikacji warunków zamówienia w postępowaniu o 

udzielenie zamówienia publicznego na realizację zadania pn. Przeprowadzenie kursu 

zawodowego „Florysta” w ramach projektu pn. „Nowe kwalifikacje i dodatkowe uprawnienia 

motorem rozwoju mieszkańców regionu”. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Uchwała Nr 523/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie: zatwierdzenia trybu, 

projektu ogłoszenia o zamówieniu i specyfikacji warunków zamówienia w postępowaniu o 

udzielenie zamówienia publicznego na realizację zadania pn. Przeprowadzenie kursu 

zawodowego „Przygotowywanie potraw zgodnie z trendami rynkowymi i zasadami zdrowego 

żywienia w ramach projektu pn. „Nowe kwalifikacje i dodatkowe uprawnienia motorem 

rozwoju mieszkańców regionu”. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Uchwała Nr 524/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego na rok 2021.      

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Uchwała Nr 525/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie ogłoszenia konkursu, 

powołania komisji konkursowej, a także ustalenia regulaminu konkursu na stanowisko 

Dyrektora Domu Dziecka im. Janusza Korczaka w Rypinie. 

Członkowie Zarządu ustalili następujący skład komisji konkursowej: 

Katarzyna Szczęsny - przewodniczący komisji 

Katarzyna Bilicka - członek komisji 

Monika Kalinowska - członek komisji 

Krzysztof Szalkowski - członek komisji 

Aleksandra Błaszczak - sekretarz komisji 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
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Uchwała Nr 526/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie: zatwierdzenia trybu, 

projektu ogłoszenia o zamówieniu i specyfikacji warunków zamówienia w postępowaniu o 

udzielenie zamówienia publicznego na dostawę warzyw i owoców do stołówek jednostek 

organizacyjnych Powiatu Rypińskiego. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Uchwała Nr 527/2021 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie: wyboru 

najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę 

artykułów żywnościowych do stołówek jednostek organizacyjnych Powiatu Rypińskiego, w 

części 9 zamówienia. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Ad. 3 

Zarząd Powiatu rozpatrzył następujące wnioski i prośby mieszkańców:  

1.Aktualna ochrona - firma CERBER informuje o konieczności podwyżki swoich 

dotychczasowych usług o 10 zł netto.  

Starosta zapytał jaka cena jest obecnie? 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że 113 zł brutto w skali miesiąca za Starostwo, a będziemy płacić 

125 zł brutto. 

Starosta zapytał, czy była jakaś analiza, czy można to aneksować ? Starosta poprosił, aby 

Członkowie Zarządu wypowiedzieli się w tej sprawie. 

Pani Sekretarz powiedziała, że lepiej będzie rozwiązać poprzednią umowę i zawrzeć nową. 

Usługa nie przekracza żadnych progów unijnych.  

Starosta powiedział,  że takie zabezpieczenie musi być.  

Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na zawarcie umowy z nową ceną.  

 

2.Wpłynęło pismo do Zarządu Powiatu z prośbą o interwencję w Domu Pomocy Społecznej 

„KOMBATANT” w celu wypłacenia depozytu po zmarłym pensjonariuszu.  

Pani Sekretarz powiedziała, że rozmawiała z Panią Bułkowską, procedura jest w toku. 

Opóźnienie jest z tego względu, że jeden ze spadkobierców w międzyczasie zmarł i było 

postępowanie spadkowe. W najbliższych dniach sprawy zostaną uregulowane.  

 

3.Pismo z ZS nr 2 dotyczące podwyżki cen obiadów od przyszłego roku o 1,50 zł.  

Wicestarosta Piotr Czarnecki skontaktował się telefonicznie z dyrektorem ZS nr 2. 

Starosta zapytał o cenę obiadów dla osób, które korzystają ze stołówki przy szkole. 

Dyrektor ZS nr 2 Henryk Kiełkowski powiedział, że teraz cena jest 11,50 zł, a docelowo ma 

być 13 zł. Dla uczniów teraz jest 6,50 zł, dla uczniów spoza powiatu 11,50 zł oraz dla pozostałej 

grupy 13 zł czyli po podwyżce by było 14,50 zł.  

Starosta podziękował za udzieloną informację.  

Wicestarosta Piotr Czarnecki powiedział, że do tych postępowań, które są prowadzone odnoście 

artykułów spożywczych  trzeba było dołożyć w tym roku 30 % i to pokazuje, że rzeczywiście 

te artykuły zdrożały o te 30 %. Wicestarosta powiedział, że jego zdaniem podwyżka jest jak 

najbardziej uzasadniona.  

Pan Paweł Sobierajski powiedział, że jest za. 

Wicestarosta Piotr Czarnecki powiedział, że nie można tego utrzymywać i sztucznie zaniżać. 
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Ad. 4 

Starosta powiedział, że kończy się rok, są cztery inwestycje dotyczące przejść dla pieszych. 

Były pewne zawirowania przy ul. 3 Maja, ponieważ nie było tam przejazdu i informacji. 

Starosta powiedział, że był wczoraj na placu budowy, rozmawiał z kilkunastoma mieszkańcami 

i wszyscy wypowiadali się bardzo pozytywnie. 

Wicestarosta Piotr Czarnecki powiedział, że  dziwi się, że przy takich inwestycjach 

wpływających na poprawę bezpieczeństwa dla pieszych w jakikolwiek sposób można 

krytykować. Jest to niezrozumiałe. Poprawia się bezpieczeństwo, wyrysowuje pasy,  ogranicza 

się prędkość na danym odcinku. To poprawia bezpieczeństwo zarówno tym kierującym jak i 

pieszym.  

Starosta powiedział, że im więcej się robi to jest krytyka i jak się nie robi to również jest krytyka.  

Pani Monika Kalinowska powiedziała, że absolutnie nie  neguje tej inwestycji, ale ma poczucie 

tego, że jeśli chodzi akurat o ul. 3 Maja to można było spróbować zrobić najpierw inne kroki. 

Pani Kalinowska powiedziała, że cały czas jest przekonana, iż tam szybko jeżdżą mieszkańcy 

Rypina i okolicznych miejscowości. Gdyby rzeczywiście zacząć współpracować z policją w 

taki sposób, żeby faktycznie nie robili kontroli wtedy kiedy nikt nie jeździ, tylko weekendami, 

wieczorami i wtedy gdyby kilka osób dostało tam mandat i straciło prawo jazdy to być może 

nie byłaby potrzebna ta inwestycja.  

Starosta powiedział, że miał spotkanie z mieszkańcami wiosną br. i były rozmowy na ten temat.  

Pan Paweł Sobierajski powiedział, że na przyszłość trzeba pamiętać o tym, aby informować 

mieszkańców o takich utrudnieniach na drodze. Pan Sobierajski powiedział, że bardzo się 

cieszy, że takie progi powstają i wnioskował o to na początku kadencji, natomiast nie ma co 

analizować pojedynczych opinii. Wszystkim nie da się dogodzić i będą osoby, które będą 

krytykowały wszystko.  

 

Ad. 5 

     Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku  

z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta 

Jarosław Sochacki zamknął o godz. 13.00 posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu  

22 grudnia 2021r. Na tym protokół zakończono i podpisano.   

 

 

Starosta Rypiński 

 

            Jarosław Sochacki  
Protokołowała  

Katarzyna Duchewicz 


